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Kort verslag or van 10 oktober 2024  
 

Bespreking ontwerpverslag van september 

 
- De aankoop van nieuwe platina op Glasvezel werd goedgekeurd en is ondertussen reeds 

geleverd. 

- De 3e week van oktober volgt meer info over het PACE-project. 

- De file met productie- en voorraadcijfers van Glasvezel is beschikbaar. De bedrijfsleiding zal 

hierover verder communiceren. 

- Na onze opmerking over het sneller slijten van de messenrollen op Glasvezel zullen mogelijke 

oplossingen worden onderzocht. 

 

IT-projecten 

 
Het huidige IT-materiaal zoals laptops, pc’s printers,… zal vervangen worden door Envalior-materiaal. Deze 

vervanging gebeurt in Kallo op 12 november. In Lillo op 25 november, 9 december & 6 januari. Sommige 

systemen lopen nog een tijd op Lanxess-materiaal dus de Lanxess-computers zijn deze periode nog nodig. 

De Envalior-computers zullen krachtiger zijn. Voor het gebruik van usb-sticks zal in de toekomst een 

aanvraag dienen te gebeuren. 

IT vraagt om bestanden van de H-schijf alvast op de OneDrive te zetten.  

 

Collectieve ADV-dagen 2025 

 
Na unaniem akkoord zijn dit de collectieve adv-dagen van 2025:  

- Vrijdag 2 mei  

- Vrijdag 30 mei  

- Maandag 10 november  

- Vrijdag 26 december  

 

De feestdag die op zaterdag 1 november 2025 valt, zal worden verschoven naar maandag 3 november. 

Op 24 december 2025 zal er soepel worden omgegaan met het glijden vanaf 14u.  

 

Antidumping- en antisubsidiemaatregelen 

 
Bij antidumpingmaatregelen opgelegd door Europa moeten 30 tot 35% invoertaksen betaald worden. Bij 

antisubsidiemaatregelen worden 13% invoertaksen opgelegd (Egypte betaald momenteel 13%). Als 

producent van glasvezel wil Envalior dat zoveel mogelijk taksen moeten betaald worden op de invoer van 

glasvezel. Onderzoek loopt.  

 

Economische situatie 

 
CPL -     De productie van Capro & AS verloopt iets boven de planning. 

- De energie- en grondstofprijzen zijn stabiel. 

- De vraag naar onze producten is licht stijgende. 

- De productieplanning voor volgend jaar is om op vollast te lopen. 

- Er wordt gezocht naar mogelijke Capro-afnemers. 

 

GF -     De productie verloopt met de CS8000 kwaliteit volgens planning. 

- De interne vraag bij Envalior-vestigingen stijgt. 

- Grondstof- en energieprijzen zijn stabiel. 
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Werkgroepen 

 
I-bus: De werkgever heeft het plan dat enkelzijdig door de werkgevers van de deelnemende bedrijven werd 

opgesteld, gecommuniceerd. We vragen opmerkingen en suggesties van de gebruikers mee op te volgen. 

 

Keukencommissie: Het verslag is beschikbaar. 

 

Personeelskengetallen 

 
We vragen op de vacatures van Anon zichtbaar te maken. Tijdens de ondernemingsraad kwamen 2 van de 3 

vacatures reeds online. 

 

Na onze opmerking over het personeelstekort op Biologie antwoord de werkgever dat er opnieuw gebruik zal 

gemaakt worden van een hulplijn met Trevi en dat personeelstekorten worden aangevuld. 

 

FAME & COGA 

 
In november zal de communicatie over de structuur gebeuren. Vanaf 1 januari 2025 moet duidelijk zijn wie 

waar terecht komt. 

 

Personeelstoelichtingen over COGA werden gegeven. Indien nodig wil de werkgever nog toelichtingen 

organiseren zodat iedereen weet wat er wordt verwacht. 

 

Allerlei 

 
- We vragen naar een overzicht van de SLA’s met Lanxess. Welke zijn reeds gestopt ? 

- In de fietsenstalling op rechteroever zullen verschillende beugels bij de laadpunten worden 

weggenomen om te bekijken of hierdoor meer plaats vrijkomt voor fietsen. De stalling zal 

voorlopig niet afgeschermd worden. 

- Omdat de RVA volcontinu-medewerkers, die in een 4/5e landingsbaan of 4/5e tijdskrediet willen 

stappen, sinds 4 september weigert, verduidelijkt de werkgever dat het ELS-plan ook mogelijk is 

zonder een RVA-uitkering. 
 

 

 

Volgende or vindt plaats op 14 november 2024 om 10u.    

 


